
PROTOKÓŁ Z WYBORCZEGO ZEBRANIA WIEJSKIEGO
W WILKOWICACH

w dniu 03 września 2024 r.

Porządek obrad:
l. Otwarcie zebrania i przywitanie gości.

2. Wybór Przewodniczącego Zebrania.
3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
4. Wybór Protokolanta zebrania.
5. Wybór Komisj i Mandatowej.
6. Protokół Komisji Mandatowej stwierdzający prawomocność zebrania.
7. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za lata 2019-2024.
8. Prezentacj a kandydatów :

a. Sołtysa
b. Członków Rady Sołeckiej

9. Wybór Komisj i Skrutacyj nej.
10. Przeprowadzenie wyborów na Sołtysa i Rady Sołeckiej

a. Odczytanie zebranym zasad i trybu wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej
określonych w Statucie Sołectwa,

b. Weryfikacja w Rejestrze Wyborców,
c. Wydanie kart do głosowania,
d. Ogłoszenie wyników wyborów Sołtysa,
e. Ogłoszenie wyników wyborów członków Rady Sołeckiej.

11. Wy stąpienie Wójta Gminy Wilkowice.
12. Wystąpienie Zastępcy Wójta Gminy Wilkowice.
13. Sprawy różne.
14. Zakończenie zebrania.

Ad. l
Zebranie wiejskie rozpoczął Wójt Gminy Wilkowice - Maciej Mrówka, który
poinformował, iż zgodnie z §16 ust. 3 i 4 statutu sołectwa zwołuje Wójt, który
określa termin i miejsce zebrania wiejskiego, zawiadamiając mieszkańców
co najmniej na 7 dni przed wyznaczoną datą zebrania.
Zgodnie zaś z §17 ust l statutu sołectwa zgłoszenia kandydatów na Sołtysa
i członków Rady Sołeckiej Wójt przyjmuje w terminie 2 dni roboczych przed
planowanym terminem zebrania wyborczego. Warunkiem przyjęcia
kandydatury jest zgoda kandydata wyrażona w formie pisemnej.



Wskazał, iż w wymaganym terminie wpłynęło 12 kandydatur na członków Rady
Sołeckiej oraz 2 kandydatury na Sołtysa.
Pełna liczba kandydatur spełnia wymogi formalne, tj. pisemne zgłoszenie, zgoda
kandydata w formie pisemnej.

Ad. 2
Zgodnie ze Statutem Sołectwa Wójt zaproponował do poprowadzenia zebrania
Panią Alicję Raszka-Micherdzińską, która wyraziła zgodę na prowadzenie
zebrania.

Wybór Przewodniczącego Zebrania zatwierdzono jednogłośnie.

Ad. 3
Przewodnicząca Zebrania przedstawiła proponowany porządek obrad. Zapytała
o uwagi i propozycje zmian do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad zatwierdzono przy l osobie wstrzymującej się.

Ad. 4
Przewodnicząca Zebrania przedstawiła propozycję, aby Protokolantem zebrania
została Pani Ewelina Duraj. Ewelina Duraj wyraziła zgodę. Nie zgłoszono
innych kandydatur.

Wybór Protokolanta Zebrania zatwierdzono jednogłośnie.

Ad. 5
Przewodnicząca Zebrania przedstawiła propozycję kandydatur do Komisji
Mandatowej w osobach:

. Bartłomiej Lofek,

. Maciej Maślanka,

. Ewelina Zborowska.

Kandydaci wyrazili zgodę.

Wybór Komisji Mandatowej zatwierdzono jednogłośnie.

Ad. 6
Członek Komisji Mandatowej - Pani Ewelina Zborowska - odczytała protokół,
stwierdzający prawomocność zebrania. Dodała, iż na moment odczytania
protokołu w Zebraniu Wiejskim uczestniczy 113 mieszkańców, a liczba nadal
się zmienia (rośnie).

Ad. 7
Sołtys kadencji 2019-2024 przedstawił sprawozdanie z działalności.



Wójt Gminy Wilkowice Pan Maciej Mrówka odczytał list gratulacyjny
następnie wraz z Przewodniczącą Rady Gminy Wilkowice Panią Aliną Macher
złożyli podziękowania za dotychczasową owocną współpracę Sołtysowi
i Radnym Rady Sołeckiej Wilkowice kadencji 2019-2024.

Ad.8
Przewodnicząca Zebrania przypomniała zapisy Statutu sołectwa dot.
obowiązków oraz praw sołtysa.

a) Na funkcję Sołtysa Wilkowic kadencji 2024-2028 zgłoszeni zostali:
l. Jarosław Chanek,

2. Łukasz Slusarczyk.

Kandydaci dokonali krótkiej autoprezentacji.
b) Na funkcję członków Rad Sołeckich kadencji 2019-2024 zgłoszeni

zostali:

l. Cendrzak Wojciech
2. Chowaniec Jacek

3. Duraj Andrzej
4. Fabirkiewicz Elżbieta

5. Gębala Jadwiga
6. Kąkol Katarzyna
7. Lofek Bartłomiej
8. Maślanka Maciej
9. Nowak Elżbieta

10. Pochopień Leszek
ll. TlałkaAdam

12. Zborowska Ewelina

Każdy z ww. wymienionych kandydatów krótko przedstawił swoją
kandydaturę do Rady Sołeckiej

Ad.9
Przewodnicząca Zebrania przedstawiła zadania Komisji Skrutacyjnej,
wymagany skład osobowy wynoszący 3 członków oraz przedstawił propozycję
kandydatur do Komisji Skrutacyjnej w osobach:

. Katarzyna Cendrzak,

. Beata Hola.

Kandydaci wyrazili zgodę.
Dodatkowo z Sali padła kandydatura Pani Barbary Włodarz - która wyraziła
zgodę na udział w pracach komisji.



Wybór Komisji Skrutacyjnej zatwierdzono jednogłośnie.

Pani Katarzyna Cendrzak jako Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odc2ytała
Wyciąg ze statutu sołectwa Wilkowice dot. zasad i trybu wyboru Sołtysa i Rady
Sołeckiej.

Ad. 10
Komisja Skrutacyjna rozdała wszystkim uprawnionym karty do głosowania
i poinformowała o zasadach oddawania głosów zarówno na Sołtysa jak
i członków Rady Sołeckiej. Po wydaniu kart i oddaniu wszystkich głosów

Komisja przystąpiła do ich liczenia.
Pani Katarzyna Cendrzakjako Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała
Protokół nr 1/2024 z głosowania w sprawie wyboru Sołtysa sołectwa Wilkowice
(Załącznik do protokołu z zebrania).
W głosowaniu brało udział 113 mieszkańców.
Ogółem głosów ważnych oddano 112, nieważnych l.
Sołtysem na kadencję 2024-2028 został wybrany Pan Łukasz Slusarczyk, który
otrzymał 68 głosów. Pan Jarosław Chanek otrzymał 44 głosy. Protokół nr
1/2024 stanowi załącznik do Protokołu z wyborczego zebrania wiejskiego
w Wilkowicach.

Wójt w imieniu swoim i zgromadzonych pogratulował Sołtysowi wyboru.
Sołtys podziękował za zaufanie i oddane głosy.

Pani Katarzyna Cendrzakjako Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej
odczytała Protokół nr 2/2024 z głosowania w sprawie wyboru Rady Sołeckiej
Wilkowice (Załącznik do protokołu z zebrania).
W głosowaniu brało udział 113 mieszkańców.
Ogółem głosów ważnych oddano: 111, nieważnych: 2
Członkami Rady Sołeckiej na kadencję 2024-2028 zostali wybrani:

l. Cendrzak Wojciech - głosów 81
2. Chowaniec Jacek - głosów 78
3. Duraj Andrzej - głosów 73

4. Fabirkiewicz Elżbieta - głosów 82
5. Gębala Jadwiga-głosów 72
6. Kąkol Katarzyna - głosów 85
7. Lofek Bartłomiej- głosów 67
8. Maślanka Maciej- głosów 64
9. Nowak Elżbieta- głosów 71
10. Pochopień Leszek- głosów 79



11. Tlałka Adam- głosów 68
12. Zborowska Ewelina - głosów 83

Wójt w imieniu swoim i zgromadzonych pogratulował wyboru nowym
członkom Rady Sołeckiej. Protokół nr 2/2024 stanowi załącznik do Protokołu
z wyborczego zebrania wiejskiego w Wilkowicach.

Ad. 11
W trakcie głosowania i liczenia głosów Wójt Gminy Wilkowice przedstawił
prezentacji? dot. aktualnych działań i inwestycji w sołectwie.

Ad. 12
W trakcie głosowania i liczenia głosów Zastępca Wójta Gminy Wilkowice
przedstawił prezentację dot. podsumowania programu "Czyste Powietrze'
aktualnych działań i inwestycji w sołectwie.

Ad 13
W trakcie liczenia głosów do Rady Sołeckiej Wilkowice Przewodnicząca
Zebrania Pani Alicja Raszka-Micherdzińska przeszła do kolejnego punktu
obrad: Sprawy różne. Poinformowała iż w OSP Bystra w dniu 05. 10. 2024 r.
odbędzie się Dzień Seniora, organizatorzy serdecznie zapraszają do udziału
w wydarzeniu. Poprosiła o poinformowanie członków rodziny i znajomych
o planowanym spotkaniu i śledzeniu ogłoszeń w tym temacie.

Głos zabrał Pan Adama Caputa jako Radny Rady Powiatu pogratulował
Sołtysowi wyboru na kolejną kadencję. Pan Radny przedstawił już zrealizowane
inwestycje, które głównie dotyczą bezpieczeństwa ruchu drogowego na drogach
powiatowych. Omówił również kilka inwestycji, które są realizowane we
współpracy z Radą Powiatu- jest to między innymi zatoczka autobusowa
w Huciskach czy planowane do końca tego roku wykonanie nowego
wyniesienia na pasach przy ul. Wyzwolenia w rejonie uł. Rzemieślniczej po
to by spowolnić ruch i zwiększyć bezpieczeństwo pies2ych. Rada Powiatu
planuje również na terenie Sołectwa Wilkowice wymianę nakładki asfaltowej na
ul. Wyzwolenia od skrzyżowania z ulicą Żywiecką w kierunku Górnych
Wilkowic. W planach tej Kadencji jest również budowa ronda w Bystrej czy
remont ul. Szczyrkowskiej. Rada Powiatu prowadzi również akcje
profilaktyczne jak np. " Noś odblaski" w klasach 1-3 szkół podstawowych, dla
uczniów klas 4 jest to "Mały kodeks dla Ciebie", akcja ta kierowana jest
głównie do młodych rowerzystów. Pan Adam Caputa zachęcił do kontaktu ze
swoją osobą w celu realizowania wspólnych inicjatyw.
Po odc2ytaniu protokołu nr 2/2024 Komisji Skrutacyjnej Przewodnicząca
Zebrania wróciła do punktu Spraw różnych. Z Sali padły następuję pytania:



Pan Stanisław Gębala z ul. Rzemieślniczej odniósł się do prezentacji Wójta
Gminy Wilkowice nt. inwestycji gminnych, zwrócił się z prośbą, aby podzielić
na poszczególne sołectwa, nakłady finansowe poniesione na wykonane
inwestycje. Po to by mieć obraz jak to się przedstawia dla naszego Sołectwa
oraz dla nas jako mieszkańców Wiłkowic.
Mieszkaniec nawiązał również do prezentacji programu "Czyste Powietrze"
i planów budowy spalarni. Zauważył że takie wystąpienie powinno odbyć się
po poznaniu przez Gminę stanowiska mieszkańców na temat planowej
inwestycji.

Wójt wyjaśnił, iż prezentacja celowo dotyczyła wszystkich inwestycji bez
podziału na sołectwa ponieważ jesteśmy jedną Gminą. Ale skoro istnieje taka
chęć to na łamach gazety Głos Gminy Wilkowice zostanie przygotowane
opracowanie jakie środki poniesiono na zrealizowane inwestycje
z wyszczególnieniem na poszczególne sołectwa, po doprecyzowaniu przez
Mieszkańca od 2023 roku. Jeżeli przygotowana analiza nie będzie spełniała
oczekiwań prosi o uwagi.
Wójt doprecyzował że wystąpienie Zastępcy Wójta Gminy Pana Sławomira
Filapka miało na celu pokazanie możliwości programu "Czyste Powietrze",
ile w ramach programu zostało przygotowanych, zrealizowanych wniosków
oraz z jakimi środkami się to wiąże. Wójt odniósł się do faktu iż na terenie
Gminy nie jest i nigdy nie była planowana spalarnia. Po objęciu funkcji Wójta
wycofał się również z budowy kompostowni- była to jedna z pierwszych decyzji
jakie podjął obejmując to stanowisko. Jeżeli chodzi o spalarnie to zapewne
chodzi o inwestycję prywatnego przedsiębiorcy firmy EKO-WTOR z Wilkowic,
według infomiacji Wójta to nie ma być spalarnia tylko instalacja. W związku
z dotychczasową dobrą współpracą z tym przedsiębiorcą poinformował on
Wójta i Radę Gminy o planowanej inwestycji. Ponieważ wpłynął wniosek
o przeprowadzenie konsultacji społecznych w tym temacie podpisany przez
ponad 800 osób, Wójt zdecydował się zwołać konsultacje w dniu 13. 09. 2024 r.
na godz. 17. 00, wtedy można zadawać bezpośrednio pytania Inwestorowi.
Wójt stanowczo podkreślił że Gmina Wilkowice nie jest inwestorem tej
instalacji, jest to prywatna inwestycja na prywatnym terenie.
Do dyskusji dołączył Pan Franciszek Górny z ul. Turystycznej, który
doprecyzował, iż mieszkańcy nie akceptują takiej inwestycji i Wójt jako
włodarz powinien wsłuchać się w głos mieszkańców i sprzeciwiać się jej.

Następnie głos zabrał Mężczyzna mówiący w języku angielskim, który się nie
przedstawił. Został on poproszony o zadanie pytania w języku polskim, tak aby
było zrozumiałe dla wszystkich zebranych na Sali. Osoba ta nadal kontynuowała
swoją wypowiedź w j. angielskim dlatego Przewodnicząca Zebrania odebrała
mu głos. Mężczyzna opuścił salę. Przewodnicząca Zebrania jednocześnie



przestrzeganiaprzypomniała zasady zabierania głosu, wypowiadania się
porządku obrad, po to by zachować powagę zebrania.

Pani Grażyna Talik poruszyła kwestie dotyczącą ulic m. in. "nad torami",
Kolejowej, Wiklinowej, Dworcowej, które miały zostać przejęte przez Gminę
zwróciła się z pytaniem na jakim etapie znajduje się to postępowanie.
Z informacji uzyskanych ze Starostwa już wie że drogi te są wydzielone i nie
są już terenami kolejowymi, ale jak długo jeszcze będzie trzeba czekać na ich
przejęcie przez Gminę.

Wójt odpowiedział, że jest w trakcie tworzenia Studium, i zaprasza Panią
na spotkanie do Urzędu Gminy w celu omówienia tej sprawy wraz
z pracownikami odpowiednich referatów.

Następnie odbyło się wystąpienie Pana Tomasza Szczygłowskiego, kierownika
Spółki Wodociągowej w Wilkowicach, które obejmowało szczegółową analizę
sytuacji zanieczyszczenia wody w lipcu 2024 r. Omówił także inwestycje jakie
zostały zrealizowane od 2023 r. w Spółce, w celu zapobiegania podobnych
sytuacji w przyszłości- jest to m. in. montaż lamp dezynfekujących,
wprowadzenie systemu monitoringu chloru w punktach zgodności.
Po rozmowie z Wójtem Gminy w Spółce planowane jest przeprowadzenie
audytu przez hydrologa dr Krzysztofa Filipka, który wskaże potencjalne
możliwości skażenia wody z lipca i wykaże słabe punkty w dystrybucji
i uzdatnianiu wody, które należałoby poprawić. Planowana jest również budowa
zbiorników wody retencyjnej, aby w przypadku silnych opadów deszczu kiedy
woda w rzece jest zanieczyszczona można było zatrzymać stację uzdatniania
wody i dać czas na oczyszczenie się rzeki w sposób naturalny.
Pan Franciszek Górny z ul. Turystycznej zwrócił również uwagę, że wymiana
starych rur wodociągowych jest konieczna po to by zapobiegać
zanieczyszczeniu wody w wodociągu. Jednocześnie wyraził zgodę na wejście
w jego teren, aby dla dobra mieszkańców dokonać wymiany starej części
wodociągu. Pan Tomasz Szczygłowski odpowiedział, iż odbyła się już wizja
w terenie i ma na uwadze ten remont szczegóły zostaną uzgodnione
w najbliższym czasie.

Z Sali głos zabrał Pan Maciej Maślanka zapytał Wójta czy w związku
z tym że buduje się coraz więcej deweloperów jest możliwość zmusić ich do
naprawy nawierzchni uszkodzonej przez pojazdy ciężkie np. na ul. Do Bom.

Wójt wyjaśnił, że każdy kto się buduje czy mieszkaniec czy deweloper
w przypadku dróg gminnych musi mieć pozwolenie na przejazd pojazdu
ciężkiego, a w przypadku uszkodzenia drogi każdy jest zobowiązany



doprowadzić ją do stanu pierwotnego. Wójt jednocześnie prosi o zgłaszanie
takich sytuacji do Urzędu, aby móc reagować i egzekwować naprawienie drogi.

Głos zabrała Pani Janina Janica- Piechota z ul. Pszennej podkreśliła, że jest to
zebranie wyborcze i chciała wyjaśnić dlaczego wsb-zymała się od głosu podczas
głosowania nad porządkiem zebrania. W jej opinii, po prezentacji Sołtysa Pana
Łukasza Slusarczyka powinna odbyć się dyskusja z Sali. Następnie
pogratulowała wyniku Panu Łukaszowi Ślusarczykowi i nowej Radzie Sołeckiej
zwróciła się z prośbą, by wykonywali planowane inwestycje. Życzy również,
aby Sołtys zdystansował się od swojego pracodawcy jakim jest Wójt Gminy
Wilkowice ponieważ jej zdaniem sołectwa Bystra i Meszna rozwijają się,
a sołectwo Wilkowice stoi w miejscu.

Pan Łukasz Slusarczyk wyjaśnił, że zawsze analizuje konieczność
wykonania poszczególnych inwestycji. W odniesieniu do swojej pracy jako
pracownik Referatu Służb Technicznych podchodzi do niej bardzo poważnie
i rzetelnie. Natomiast różnica zdań pomiędzy Wójtem jako jego pracodawcą,
a nim jako pracownikiem nigdy nie miała wpływu na podejmowane decyzje

jako Sołtysa.

Ostatni głos zabrał Pan Franciszek Górny z ul. Turystycznej poruszył temat
odwonienia tej ulicy i konieczności odtworzenia rowu , który został uszkodzony
podczas wykonywania kanalizacji ponieważ woda płynie po ulicy i niszczy
asfalt. Zwrócił również uwagę na czas świecenia latami, które w jego opinii
włączają się za wcześnie dlatego prosi o interwencję w obu sprawach.

Ad. 14
Przewodnicząca Zebrania stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany
i poinformowała o zakończeniu Zebrania. Pani Przewodnicząca przypomniała
o kolejnym zebraniu w dniu 18. 09. 2024 r. w sprawie podziału funduszu
sołeckiego.

Protokolant Zebrania Przewodniczący Zebrania

pO^^j ?^4^ tf'



Protokół

Komisji Mandatowej

wybranej na Zebraniu Wiejskim Wyborczym w Wilkowicach

dniu 3 września 2024 r.

Komisja w składzie:

i. tJ^. ... . ..
o

2. .(l)fiti^. XQ<9(^ćS-

3. . .'?>a<.<:uwi'^... /^-C

stwierdza, że Zebranie Wiejskie Wyborcze Sołectwa Wilkowice zwołane zostało zgodnie ze
§11 ust 2 Statutu Sołectwa .

Zebranie zwołał Wójt, zgodnie z §16 ust. 3 i 4, co najmniej 7 dni przed wyznaczoną datą,
określając w zawiadomieniu termin i miejsce zebrania. Zgodnie z §17 ust. 3 informacja o
terminie zgłoszeń kandydatów została wskazana w zawiadomieniu o zebraniu.

Termin i miejsce zebrania podane zostało do publicznej wiadomości poprzez ogłoszenia
rozmieszone na terenie całej wsi na tablicach ogłoszeń oraz w sposób zwyczajowo przyjęty w
Sołectwie, tj. na strome intemetowej Urzędu Gminy w Wilkowicach i stronie Biuletynu
Informacji Publicznej Gminy Wilkowice

Dodatkowo przekazano informację o zebraniu poprzez profil społecznościowy na portalu
Facebook oraz poprzez system komunikowania z mieszkańcami SI SMS oraz aplikację
BLISKO, na tablicach ogłoszeń w Urzędzie Gminy i jednostkach organizacyjnych Gminy
Wilkowice.

W zebraniu udział bierze .... (.^. ?... mieszkańców.

Z uwagi na powyższe w myśl §11 ust. 2 oraz §13 Statutu Sołectwa Wilkowice, dzisiejsze
Zebranie Wiejskie Wyborcze jest prawomocne.

Podpisy członków Komisji:

l. .....

2.

3. ...





Protokół Komisji Skrutacyjnej nr 1/2024
wybranej na Zebraniu Wiejskim Wyborczym

w Wilkowicach w dniu 3 września 2024 r.

Komisja w składzie.

l. Q^4^^.. '... JU^C^ ^/icr^Y
2. <iW^. (^i"&< . "^.. CLfo^. .k^m^f'1

3. ̂  ̂ ^. . . l(^0<cłpłv. ^.... .̂ QfvvQi< koTYU^ |\1

stwierdza, że w głosowaniu na Sołtysa Sołectwa Wilkowice brało udział
mieszkańców obecnych na zebraniu.

Oddano głosów ogółem : ./(A. . 'J. .. .. . ,

tym głosów ważnych . .. /(/1. °S/... .,

iał/fó.

w

nieważnych . /. '.

Kandydaci na Sołtysa otrzymali następującą liczbę głosów :

l. Chanek Jarosław - głosów .. .. "/.^. ..

2. Slusarczyk Łukasz-głosów .. ^ O.. .

Z uwagi na powyższe najwyższą ilość głosów otrzymała

3/t(^^A
i tym samym został/a wybrany/a Sołtys em Sołectwa Wilkowice na kadencję 2024

2028.

Podpisy członków Komisji:

i. JLa... .... (^^b.
2. .

1^ .M





Protokół Komisji Skrutacyjnej nr 2/2024
wybranej na Zebraniu Wiejskim Wyborczym

w Wilkowicach w dniu 3 września 2024 r.

Komisja w składzie:

i. ... ^WWL... .C^K^... ':.P^(^oc(^^ {^^^
2. r^Q^4^-... . ^./^... 7.....C<liJn^.. . tó37ut tfy<

i. ^.^.. SL... ̂ ^M-.. -^. .. &fim^ (%r^^

stwierdza, że w głosowaniu na członków Rady Sołeckiej Sołectwa Wilkowice
brało udział .. [\[[S>- ... mieszkańców obecnych na zebraniu.

Oddano głosów ogółem : .... /l/1. >!....,

w tym głosów ważnych ..... /. IW... ,

nieważnych

Kandydaci na członków Rady Sołeckiej Sołectwa Wilkowice otrzymali
następującą liczbę głosów :

l) Cendrzak Wojciech - . .^/.l..... głosów

2) Chowaniec Jacek - .. .'^.0..... głosów

3) Duraj Andrzej - ..-^/J... . głosów

4) Fabirkiewicz Elżbieta - . . &pU..... głosów

5) Gębala Jadwiga - . . "W.. . głosów

6) Kąkol Katarzyna - . . ?A..... głosów

7) Lofek Bartłomiej - ...^. .-?.... głosów

8) Maślanka Maciej- ... ^?^ .... głosów

9) Nowak Elżbieta - .. .-^ f\..... głosów

10) Pochopień Leszek - . .[. :^. ^..... głosów

11) Tlałka Adam - . .̂ ?.0...... głosów

12) Zborowska Ewelina - . .^/J. . . głosów



z uwagi na powyższe członkami Rady Sołeckiej Sołectwa Wilkowice
na kadencję 2024-2028 wybrani zostali:

l.

2. fr. H^AWr. . -<. fo/^?.^. 4p-:.

3. ..e. t^w.^.. ..^^^(M:^(/y..

4 . k)o^e^........ C <^^^
5. ... O^M^c . . ... 9?a<^. y. e/v)..
6. . f^DU^k . . . ... C^^Q^ C.

7.

8. ..

9. .. LLr.ki. ^. ..^WQ?^.

io... /Uwn... .Tlcife<^.
ii.. 9.ai4.r^l.... (^-|ek
12.. !WĄ.. \^i^L^

Podpisy członków Komisji:

2 /U^. /^°^
3.


